

Standard Chartered Simply Cash Visa Card \$300 Now Dollars Coupon Online Application Offer Terms and Conditions

1. Promotion period of Standard Chartered Simply Cash Visa Card Extra \$300 Now Dollars Gift Voucher Coupon Online Application Offer (“**Extra Now Dollars Coupon Offer**”) is from 11 May to 31 August 2018 (both dates inclusive) (the “**Promotion Period**”).
2. To be eligible for the Extra Now Dollars Coupon Offer, applicants of the Standard Chartered Simply Cash Visa Card must not currently hold and in the past 6 months from the date of approval for the application have not cancelled any principal card of Standard Chartered Credit Card or MANHATTAN Credit Card (the “**New Cardholders**”).
3. To be eligible for the Extra Now Dollars Coupon Offer, New Cardholders are also required to fulfill **all** of the following requirements:
 - i. Submit the Standard Chartered Simply Cash Visa Card online application form via www.sc.com/hk/credit-cards/simplycash/nowtv/ or www.sc.com/hk/zh/credit-cards/simplycash/nowtv/ during the Promotion Period; **AND**
 - ii. Successfully apply for a principal card of Standard Chartered Simply Cash Visa Card with the card being issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (“**Bank**”) **on or before 31 December 2018**.
4. **Each New Cardholder will only be entitled to the Extra Now Dollars Coupon Offer once within the Promotion Period.** The Bank reserves the right of final decision on the New Cardholder’s entitlement of the Extra Now Dollars Coupon Offer.
5. The new Standard Chartered Simply Cash Visa Card account must be valid, non-delinquent and in good financial standing at the time when the Extra Now Dollars Coupon Offer is rewarded; otherwise, the Bank has the right to forfeit the Extra Now Dollars Coupon Offer.
6. The Extra Now Dollars Coupon Offer cannot be converted into bonus points, cash rebate or cash, and is non-transferable.
7. New Cardholders who fulfil the requirements for the Extra Now Dollars Coupon Offer will receive a redemption email within 5 months from the date of approval. The redemption email will contain a Now Dollars redemption code. Details of the redemption will be set out in the redemption email. New Cardholders must notify the Bank by 31 March 2019 if they do not receive the redemption email. Otherwise, the Bank will not reissue the redemption letter and that it accepts no liability nor will it be liable for any compensation.
8. If a New Cardholder who has already received the Extra Now Dollars Coupon Offer subsequently cancels the relevant credit card within one year from the date of issuance of the new card, the Bank reserves the right to charge a cost equivalent to the value of the Extra Now Dollars Coupon Offer.
9. Employees of the Bank **are not eligible for the Extra Now Dollars Coupon Offer.**
10. The Bank reserves the right to vary, extend and / or cancel this offer or amend these terms and conditions at any time. Any benefit or promotional offer for successful applicants is subject to availability and the Bank may change such offer at its discretion from time to time without notice to you. In case of any disputes, the Bank’s decision shall be final and conclusive.
11. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

渣打 Simply Cash Visa 卡額外 \$300 Now Dollars 網上申請優惠之條款及細則

1. 渣打 Simply Cash Visa 卡額外 \$300 Now Dollars 網上申請優惠 (「**額外 Now Dollars 優惠**」) 之推廣期由 2018 年 5 月 11 日至 2018 年 8 月 31 日 (包括首尾兩天) (「**推廣期**」)。
2. 申請人必須於新渣打 Simply Cash Visa 卡批核時並未持有及於過去 6 個月內沒有取消任何渣打信用卡或 MANHATTAN 信用卡主卡 (「**全新信用卡客戶**」)，方符合資格獲贈此額外 Now Dollars 優惠。
3. 全新信用卡客戶亦必須符合以下**所有**要求，方符合資格獲贈額外 Now Dollars 優惠：
 - i. 於推廣期透過 www.sc.com/hk/credit-cards/simplycash/nowtv 或 www.sc.com/hk/zh/credit-cards/simplycash/nowtv/ 遞交渣打 Simply Cash Visa 卡網上申請表格；**及**
 - ii. 於**2018年12月31日或以前**成功申請由渣打銀行(香港)有限公司(「**本行**」)發行之渣打 Simply Cash Visa 卡主卡
4. **每位全新信用卡客戶於推廣期內只可獲贈額外 Now Dollars 優惠一次。**本行保留全新信用卡客戶享有額外 Now Dollars 優惠之最終決定權。
5. 有關之渣打 Simply Cash Visa 卡賬戶必須於安排額外 Now Dollars 優惠時仍為有效、無拖欠任何信用卡賬項及信用狀況良好，否則本行有權取消安排額外 Now Dollars 優惠予全新信用卡客戶。
6. 額外 Now Dollars 優惠不可兌換成積分、現金回贈或現金，亦不可轉讓。
7. 達到額外 Now Dollars 優惠推廣計劃要求之全新信用卡客戶將於將於合資格信用卡獲發出後 5 個月內透過電子郵件收到電子換領信。電子換領信包括 Now Dollars 換領代碼，電子換領信將會詳細列明換領程序之詳情。全新信用卡客戶如未收到換領信，必須於 2019 年 3 月 31 日前通知本行。否則本行不會補寄，並且不承擔任何責任，也不會對任何賠償負責。
8. 已獲贈額外 Now Dollars 優惠之全新信用卡客戶若在新卡發出後一年內取消有關信用卡，本行保留權利收取相等於有關豐澤現金禮券價值之費用。
9. 本行之員工**不會獲贈額外 Now Dollars 優惠。**
10. 本行保留隨時更改、延長及/或終止本優惠以及修訂條款及細則之權利。成功申請的任何優惠受供應量限制，本行可能在毋須事先通知的情況下而酌情更改優惠詳情。如有任何爭議，本行保留最終決定權。
11. 中英文版之內容如有歧義，概以英文版本為準。